
 
 
Småskärsuddens-vägens Samfällighetsförening 
Protokoll från Styrelsemöte 2013.06.18    18:00- 20:00 
Lokal: Konf.rum Piteå Räddningstjänst 
 
Närvarande: 
 
Ola Burström, ordf,    Gun-Britt Jonsson, kassör,    Jan Kaarle, sekr., Daniel Hancke 
vice ordförande,   Lars Lindvall, styrelseledamot, Magnus Jonsson, suppleant,  
 
Ej närvarande: Stefan Svärdsudd suppleant. 
   
 
1. Mötets öppnas.  
 
3. Konstituering: Vice ordf. Daniel Hanke. Sekr Jan Kaarle, firmatecknare är 
ordförande och kassör.  
Arvoden 2000 till ordf, kassör, sekr, 1000:- till två styrelseledamöter, 500:- till två 
suppleanter, 500:- till två revisor.   
   
4. Genomgång av föregående styrelseprotokoll. Läggs till handlingarna. 
    Genomgång av årsmötesprotokoll. Klart för utdebitering av 100:- / andel.  
 
5.  Löpande underhåll.:  
 Lars L ansvarar för uppsättning av viktbegränsningsskylt, plogning, kantskärning av 
snödrivor, sandning, buskröjning om möjligt samordna med Högsböleskiftet. 
Daniel ansvarar för lagning av asfaltytor, och upptagning av plogkäppar  
 
6.Daniel, Lars och Jan bildar en arbetsgrupp och genomför dikesrensning, luftning av 
vägkropp, justerar trummor, tar upp en sten ur vägbanan, ordnar med borttransport 
av jordmassor. Genomföras under kommande höst. 
  
Under hösten förbereder vi ett anbudsförfarande på resterande väg-åtgäder. 
 
Breddning av slutet av vägen.: Ola kollar med lantmäteriet om vilka servitut som finns, 
var slutar vägen?,  tre föreningar möts. 
Ola tar kontakt med Bo Johansson, Umeå angående breddning av vägen på hans 
fastighet. 
  Gun-Britt kollar vad som finns skrivet angående vägen på deras fastighet, och den 
samägda fastigheten i hörnet. 
 
 Skylt är nu uppsatt, som varnar för avsmalnande väg. 
 
Ola ordnar möte Trafikverket Annelie Markström till hösten, för att dis kutera 
bidragsfrågor. 
 
 



 
 
 
7. Hemsidan.: 
 Magnus fortsätter att lägga till mer info och foton. Skicka dokument till honom i pdf-
format. 
Ola fixar en ny karta.  Möjlighet ordnas att skicka mail till direkt till  
styrelsemedlemmar 
 
7. Övriga frågor. : 
 Vi har nu kommit fram till att antalet andelar är 2733. 
  Nästa styrelsemöte blir under hösten när behov föreligger. 
 
8. Mötet avslutas. 
 
Vid protokollet                      
 
Jan Kaarle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


